
 Dz-08.0021.28.2016 

 
PROTOKÓŁ 

z XXVIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 14 grudnia 2016 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXVIII sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 14 grudnia 2016 r.   

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                             

i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – plac zabaw                          

ul. Dąbrowa – druk nr 303.    

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

  

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie oznakowania w rejonie ulicy Hollendra - druk nr 304.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 5, a dotychczasowy punkt 5 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Konfederackiej w Krakowie                    

- druk nr 293.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 6.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki - druk nr 305.  
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P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 7, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 8.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXVII sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXVII sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie przybył na sesję żaden z radnych Miasta Krakowa, ponieważ 

nadal trwa nadzwyczajna sesja RMK, w związku z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 

porządku obrad. 

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – plac zabaw                          

ul. Dąbrowa – druk nr 303. 

P. A. Pałka odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych                             

i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – plac zabaw ul. Dąbrowa                                

– druk nr 303. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu                   

– plac zabaw ul. Dąbrowa – druk nr 303. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXVIII/299/2016. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie oznakowania w rejonie ulicy Hollendra - druk nr 304. 

P. R. Torba odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania w rejonie ulicy Hollendra - druk nr 304. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie oznakowania w rejonie ulicy Hollendra - druk nr 304. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 



3 

 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXVIII/300/2016. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Konfederackiej                          

w Krakowie - druk nr 293. 

P. R. Torba odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Konfederackiej w Krakowie - druk                                      

nr 293. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. R. Torba odczytał autopoprawkę Komisji Infrastruktury do projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Konfederackiej w Krakowie - druk                                      

nr 293. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Dziarmagowski, p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXVIII/301/2016. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                   

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki     

- druk nr 305. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk                 

nr 305. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 305. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXVIII/302/2016. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXIX sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 25 stycznia 2017 r.                   

o godzinie 18:00. 

W dyskusji udział wzięła p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poinformował o zaproszeniu na spotkanie-protest dotyczący budowy Trasy 

Łagiewnickiej, który odbędzie się w dniu 15 grudnia 2016 r. o godzinie 18:30 w Hotelu Polskim 



4 

 

przy ul. Pijarskiej 17. 

P. A. Puszkarz odczytał zaproszenie na Podgórskie Ubieranie Choinki, które odbędzie się                      

w dniu 20 grudnia 2016 r. o godzinie 11:30 w Szkole Podstawowej Nr 41 przy ul. Erazma 

Jerzmanowskiego 6. 

P. A. Puszkarz poinformował, że posiedzenie Komisji Promocji i Łączności z Mieszkańcami 

odbędzie się w dniu 22 grudnia 2016 r. o godzinie 18:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że świąteczny numer „Kuriera Podwawelskiego” będzie                              

do odbioru w następnym tygodniu.  

P. P. Rusocki przedstawił sprawę ustalenia terminów posiedzeń Komisji Infrastruktury.  

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. A. Puszkarz. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                                 

w dniu 25 stycznia 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. M. Dziarmagowski przedstawił swoje stanowisko w sprawie spotkania dotyczącego budowy 

Trasy Łagiewnickiej. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

P. P. Skrzypiec poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się                              

w dniu 4 stycznia 2017 r. o godzinie 17:30. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                       

w dniu 17 stycznia 2017 r. o godzinie 17:30. 

P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się                              

w dniu 4 stycznia 2017 r. o godzinie 18:00. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się w dniu 4 stycznia 

2017 r. o godzinie 17:00. 

P. Ł. Balon podziękował za wsparcie finansowe, które otrzymała OSP Kostrze od Rady 

Dzielnicy VIII oraz wręczył kalendarze na rok 2017. 

P. U. Twardzik poinformowała o sytuacji placówek z terenu Dzielnicy VIII związanej                              

z planowaną reformą systemu edukacji. 

W dyskusji udział wzięli: p. H. Krawczak, p. K. Gacek, p. P. Bystrowski, p. P. Skrzypiec. 

P. A. Pałka podziękowała za pomoc w organizacji konkursu ekologicznego „EKO i MY”. 

W dyskusji udział wziął p. A. Puszkarz. 

P. B. Augustyniak poprosiła radnych o zabranie słodyczy do przedszkoli. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że do odbioru jest kolejny numer „Kuriera Podwawelskiego”, 

natomiast numer świąteczny będzie do odbioru na początku przyszłego tygodnia. 

P. W. Bereziewicz podziękowała za podpisy pod pismem w sprawie Trasy Pychowickiej. 

P. A. Puszkarz złożył wszystkim życzenia świąteczno-noworoczne oraz podziękował                          

za dwuletnią współpracę. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXVIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 18:35). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


